

RAMI AL ALI

BRIDAL COUTURE COLLECTION 2021

Like a scene from a fairy-tale, Rami Al Ali unveils his dreamy couture bridal collection consisting of six standout gowns. Each design as individual as the bride destined to wear them, Al Ali creations provoke an ethereal splendour that vows to shape a memorable day filled with love and admiration.

The collection illustrates a graceful design medley that dances between two contrasts traditional grandeur and modern-day refinement. Classic, princess-style ball gowns are employed to cater to the theatrical bride who dreams of ultra-romantic full skirts and a structured bodice. While sleek, fit-to-form gowns with elaborate waterfall ruffles offer a modern but timeless appeal that is beautifully distinguished.

As with every Rami Al Ali collection, attention to detail is placed on intricate embroidery and artisanal craftsmanship. New-season techniques are employed to create unmatched detail using 3D beadwork and abstract handwork, appearing almost pixelated in appearance. The Maison masterfully incorporates a blend of rich textiles such as Chantilly and Guipure lace, organza, gauze and tulle in innovative ways, offering a majestic touch synonymous with the brand.

A show of dazzling crystals, elaborate beading, and floral applique maintain the feminine codes of the house and depict an exquisite display of elegance and finesse. While modern asymmetrical silhouettes and architectural shapes present a nod to the contemporary vernacular of the collection. The line-up is yet another example of the couturier's expertise in sophisticated refinement and luxury.

For more information on the collection, please contact:

STATIONSERVICE

T +33 1 42 21 36 36

E ramialali@stationservice.fr

RAMI AL ALI

BRIDAL COUTURE COLLECTION 2021

Comme une scène d'un conte de fées, Rami Al Ali dévoile sa collection de mariage, composée de six robes exceptionnelles, de rêve. Chaque modèle est unique, tout comme la mariée destinée à le porter. Les créations de Rami Al Ali provoquent une splendeur éthérée pour un jour mémorable rempli d'amour et d'émerveillement.

La collection illustre un mélange de designs gracieux qui dansent entre deux contrastes – une idée de grandeur traditionnelle et un raffinement contemporain. Les robes de bal classiques, de style princesse, seront destinées à des mariées qui ont le sens du spectaculaire et qui rêvent de jupes amples ultra-romantiques et d'un corsage structuré, tandis que les robes élégantes et ajustées avec d'élaborés volants en cascade offriront un attrait moderne, intemporel, distingué, en toute simplicité.

Comme pour chaque collection Rami A Ali porte toute son attention sur les broderies complexes et le savoir-faire artisanal. De nouvelles techniques sont employées cette saison pour créer des détails uniques en utilisant des perles en 3D et une recherche d'abstraction dans les broderies faites main, d'apparence presque pixellisées. La Maison incorpore magistralement un mélange de riches textiles tels que la dentelle Chantilly et Guipure, l'organza, la gaze et le tulle de manière innovante, offrant cette touche majestueuse spécifique à la marque.

Un spectacle de cristaux éblouissants, de perles élaborées et de floral appliqué prolonge les codes de la maison dans une démonstration exquise d'élégance et de finesse. Les silhouettes asymétriques modernes et les formes architecturales font un clin d'œil au vernaculaire contemporain de la collection. Cette collection est un nouvel exemple de l'expertise du couturier en matière de raffinement et de luxe sophistiqués.

Pour plus d'informations sur la collection, veuillez contacter :

STATIONSERVICE

T +33 1 42 21 36 36

E ramialali@stationservice.fr